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Dagsorden og referat, Forældrebestyrelsesmøde i Daginstitutionen Nøddeboparken, 

Vallensbæk Strand 

Dato: 11. februar 2021  

Sted: Microsoft Teams 

Tid: kl. 17.00 – 18.50 

Referent: Jesper 

Til stede:  

Anja, Anne-Sofie, Jesper Morten, Pernille M, Rene.  

Camilla, Peter, Stine 

Peder Distriktleder for distrikt syd 

Fraværende: Anders, Pernille P, Sammi 

 

Tid Emne Ansvarlig 

17.00 Godkendelse af forrige referat 

godkendt 

Pernille 

17.05 Stine opdaterer. 

 

• Budget og Økonomi 

Underskud 5% (750k) 

Grundet lavt børnetal i 2020,  

Underskud behandles i økonomiudvalg, svar afventes om vi 

bliver trukket eller om det udlignes. 

*Underskuddet bliver udlignet, så vi bliver ikke trukket. 

 

Handlingsplan 

Vuggestuen er nednormeret i 2021, børnehave opnormeret. Det 

ser positivt ud for økonomien, da børnetallet i 2021 er meget 

mere relevant 

 

• Ny-ansættelser 

Mubeen fastansættes på sol +4 nyansættelser 

Pædagoger. 

Det er vi virkelig glade for (2 pædagog dog først fra 

juni). 

• Omstrukturering 

Kim & Pinar Nyuddannede skal fordeles i institutionen, 

for at sikre en fordeling af nye og rutinerede 

medarbejdere. 

Kommer hovedsageligt til at foregå i Børnehave 

Forældrebestyrelsen. Informeres i marts 

 

Stine 
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• M.fl.  

Flot børnetal i start 2021 

Cirka 50 vuggestue vs 37-39 i 2020 

Børnehave flot fyldt op, det forbedrer økonomien 

Pladsanvisningen har udsigt til at vi modtager yderligere 

10 børn til børnehave maj 2021  

 

Borgmesteren har meldt ud at vi kan forvente et 

løft/opnormering. 

Nøddebo knap 400.000 kr. 

 

            Valg til Forældrebestyrelse d.17-maj-21 

 

16-23 sep høringsperiode for budget 2022, der vælges 

en fra bestyrelsen der deltager i møder med  

17.25 Hvad rører sig i Nøddebo  

Pernille introducerer punktet og tankerne omkring det, da  

 

Overdækning er blevet bygget, og vi er meget glade for det. 

 

Børnehaven vil snart blive malet, de indre døre der ikke bliver 

malet, bliver udskiftet.  

 

Indkøring af nye børn (førstegangs forældre) 

Skemaer er udarbejdet men vi er fortsat lidt udfordret i brugen. 

Vi er blevet gode til at udarbejde dem, men er ikke så gode til at 

følge dem.  

Har fået en specifik henvendelse fra en forælder der oplevede at 

planen var lagt, men desværre ikke blev fulgt så godt.  

Det er et fokusområde for vuggestuen, for at holde struktur. 

 

Fokus kommer også til at være på de 10 børn der skal komme i 

løbet af 2021. 

 

Der er blevet opsat ringeklokker. De har fået en meget positiv 

modtagelse. 

Personalet skal ikke længere overvåge døren. 

Forældrene oplever er at responstiden er gået ned, så man ikke 

står og venter.  

 

Vi har også fået en meget bedre struktur/rutine ang. aflevering 

om morgenener. 

 

Vi har nu haft thermokeddeldrageter i et stykke tid, de ansatte er 

glade for dem, de er varme og store nok til at tillade at man kan 

have tøj under. 

 

Stine/Alle 
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Stine arrangerede fredagsslik til personalet en fredag i januar. 

En pose med små lækkerier man kunne tage med hjem, 

udleveret ved fyraften. 

 

Stine kigger på muligheden for kaffeholdere til de ansatte, i stil 

med det der er kommet til børnenes drikkedunke, men i sikker 

højde 

17.35 Fokusområder, District Syd 

Kvittering for engagement of gode inputs fra Stine og 

medarbejdere. 

 

16-17 års erfaring, som chef for dagtilbud fra anden kommune 

 

Daglige opgaver (leder for lederne) sørge for at de har de 

ting/ressourcer/værktøjer de har behov for. 

 

For hele Vallensbæk kører der en politisk proces, hvordan skal 

distriktslederes opgave være. 

 

Vi har netop overstået en tilsyn i kommunen, med meget flotte 

resultater, der er flot arbejde fra lederne (Stine og andre) vi har 

fået nogle ting der er oplagte at arbejde med, fokus område er 

kommunikation med forældre og overgange til skole 

 

Pædagogiske læreplaner er vi langt fremme med. 

 

-Overordnede mål for distriktet 

Trivsel, løfte læringskurve, kernekundskaber (danske, 

matematik), Praktiske kompetencer (samarbejde, kreativ, kritisk 

tankegang, problemløsning),  

Dannelsesperspektiv 

 

Målrettet distriktsmodellen 

Distrikt Syd har et rigtig godt samarbejde, deling af erfaring og  

 

Dagtilbud Specifikt. 

Peder, Distriktsleder 

Syd 
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-Aktuelle ting 

 

Spørgsmål: Hvad indeholder den nye lærerplan 

Læringsantagelse, børn rutiner, hvad vil vi gerne have at de 

lærer af de aktiviteter vi laver (Busture, selvhjulpen, socialt 

fællesskab) vi anvender video i opfølgningen. 

 

Ressourceperspektivet i forhold til hvor har man behov for den 

og ser den største effekt: Involvering af instituer og forældre. 

 

Forældre workshop kommer senere, er desværre udskudt 

grundet (Corona) 

 

18.00 Optimering af uderum, planen 

Opdatering, hvad har vi fået 

Overdækning, nu i Nøddebo, dernæst resten af dagtilbud i 

kommunen. 

Stine 
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Derudover har vi ikke hørt mere i forhold til vores fremsendte 

ønsker 

 

Peder: Der foreligger en procesplan, flaskehalsen er typisk at få 

folk til at lave det. Der er høj efterspørgsel på håndværkere. 

 

Hvad hvis vi ikke kan få vores 5 ønsker opfyldt? Får vi så et 

nej?  

Det er endnu ikke afklaret. 

 

18.10 Trafik-politik, oprettelse, punkt rykket til næste møde 

Udsættes til næste møde, vil gerne kunne tage den på P-møde 

først. 

Forventet: April-Maj 

 

 

Stine 

 

18.10 Update på el-ladcykler mm.  

Vi er snart i mål. 

 

Fakturaen er bestilt, cyklerne er på vej. Primo marts 

Vi kom endeligt i hus med ladcykler efter et personligt bidrag 

på 13k fra forældre. Vi er MEGET taknemlige. 

Stine tilføjer 15k så får vi 2 cykler inkl. alt udstyr og 

cykelhjelme. 

Nordea fonden, har også bidraget med et stort beløb. 

Der bliver muligvis noget presse i forbindelse med 

levering/overrækkelse af cykler/check! 

 

Lydisolerende gardiner indkøbes til opdeling af børnehave 

afsnit, tak til Pernille der har stået for bestilling, da leverandør 

ligger udenfor normal leverandørliste.  

Vi glæder os til at se effekten 

 

Stine 

18.20 Optimering af fysiske personaleforhold 

 

Stine: personalet skal (grundet Corona) pt. sidde opdelt under 

pauser, hvilket er negativt, det tærer på det sociale. 

 

Bestyrelsens holdning at personaleforhold er mindst lige så 

vigtige at få opdateret/opgraderet som udendørs forholdende. 

Specielt under Corona restriktioner. 

 

Peder: Vi kan gøre det bedre, vi skal nok antage at nuværende 

begrænsninger kan tage længere tid. 

 

Kan kælderen inddrages, til pause rum, evt. med daybed eller 

sofa?  

Pernille 
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Peder: Det lyder rigtig spændende vi vil gerne kigge på 

finansiering til møblering! 

 

Der er kælder under næsten hele Nødebo, flere af bestyrelsens 

medlemmer vil gerne se rummet.  

Vi benytter i den forbindelse udendørs kældernedgang ved 

køkkenet, efter aftale med Stine. 

18.30 

 

 

 

Eventuelt 

Hvad er status på (Hytten)  

Lige nu bruger vi den, som en udvidelse af legepladsen om 

morgenen. 

Der mangler fortsat: 

• Et forundringsskab 

• Ting til forundringsskabet. 

Donationer modtages meget gerne, (udstoppede dyr, kranier, 

slange skin, Specielle sten/krystaller mm. 

 

 

Status på Aula? Medtages som punkt på kommende møder 

• Aula Introduktion blandt personalet har betydet en lidt 

stille opstart, efter overgangen fra Børneintra.  

 

Deling af informationer.  

Det forsøges fremadrettet at prioritere anvendelsen af .pdf filer 

til vedhæftede dokumenter og direkte links til 

institutions/kommunens hjemmeside  

 

18.40 Kommende møder, starter kl. 17.00 

 

7. april 

17. maj – valg til bestyrelsen 

26. maj – Konstitueringsmøde 

 

Punkter til kommende møder:  

- Sæt barren højt / skab daglige highlights for børn og 

pædagoger  

- Rejsen – fra vuggestuebarn til børnehavebarn  

- Positionering/branding af Nøddebo 

- Normering, afklaring, dialog og opfølgning 

  

 

 

 

18.45-

18.50 

Afslutning 

 

 

 

 


